
 

 

 
22. maj 2013 

 
 
I henhold til § 37, stk. 1 i forretningsordenen for Inatsisartut, fremsætter jeg hermed følgende 
spørgsmål til Naalakkersuisut: 
 

1. Har man tegnet søkort over fjorden ved Qaanaaq? 
2. Såfremt dette ikke er sket, hvornår agter man at tegne et søkort over området? 

(Jens Immanuelsen, Siumut) 
 
Begrundelse: 
Erhvervsfiskeriet i Qaanaaq har i de seneste par år været opadgående. Men havbunden i Qaanaaq 
fjord er ikke optegnet og det kan give problemer for fiskerne. Derfor ønsker jeg at få oplyst, hvornår 
man agter at tage initiativ til at få tegnet et søkort over Qaanaaq fjord. Man kan jo forvente, at 
erhvervsfiskeriet i Qaanaaq vil øges i de kommende år. 
 
Jeg ønsker at mit spørgsmål bliver besvaret inden for 10 arbejdsdage. 


